
Parafia diecezji Saint Martin de Malzéville (Nancy-Toul) jest pełna nadziei wraz z Polską. 
"Dla Boga nie ma nic niemożliwego". 

 

 

Bracia i siostry z Polski, 

Jak możecie świętować Boże Narodzenie w tym roku ? 

Wiedzcie, że katolicy z Francji, zebrani, aby świętować narodziny Chrystusa, są u Waszego 
boku. 

Cierpimy z powodu waszych cierpień. Podzielamy Wasze poważne obawy. Rozumiemy Waszą 
walkę o podstawowe prawa. 

Wiemy, że nie tracicie nadziei. 

Jesteśmy solidarni z całym Waszym narodem, aby pozostał zjednoczony i wolny. 

Łączymy się z Wami w wierze i w modlitwie. 

Nie zostawiamy Was. 

Możecie na nas liczyć. 

 

Podpisy 

 


